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ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DE PRESIDENTS DE LA FEDERACIÓ JUNTA 
FALLERA DE SAGUNT CORRESPONENT A LA SESSIÓ CELEBRADA EL DIA 14 DE MAIG DE 
2024. 
 

Sent les 20.00 hores del dia indicat a l’encapçalament, es 
reuneixen al domicili social de Federació Junta Fallera de Sagunt 
els membres de la mateixa que al marge es relacionen a la fi de 
constituir l'Assemblea General Ordinària de JUNTA DE 
PRESIDENTS. 
Oberta la sessió en primera convocatòria pel President Executiu 
de l'òrgan, Sr, Hugo Morte, qui actua assistit per la secretària 
Sra. Mar Bruno, es debaten els assumptes establerts en l'ordre 
del dia de la convocatòria prèviament establida a aquest efecte, 
adoptant-se els acords que a continuació s'indiquen: 

 
 

ORDRE DEL DIA : 
1    1. Aprovació de l’acta anterior.  
2    2. Informe de presidència.  

3. Actes fallers passats.  
4. Presentació executiva.  

5 5.Obertura de mesa de treball de FJFS: Esports, cultura,   
playbacks i secretaria.  
6.Calendari d’actes fallers maig/juny.  

                  7.Proposa de canvi de data de l'exaltació FF.MM. de FJFS.   
8. Precs i preguntes. 

 
NOTA ADDICIONAL: Abans del començament de la Reunió, el Sr. 
Darío Moreno, Alcalde de l'Ajunt. Sagunt i la Sra. Patrícia 
Sánchez, Regidora de Festes i Cultura Popular de l'Ajunt. Sagunt, 
inauguren el curs faller, agraint la seua invitació per la nova 
executiva.  
Informa de la importància de demanar els permisos en els 
terminis corresponents i destaca la mediació de l'Ajunt. per tal 
d’intentar disminuir al mínim els conflictes i les queixes veïnals. 
Remarca la importància que totes les gestions de l’Ajuntament 
passen per la Regidoria de Festes per tal d’evitar confusions i 
malentesos.  
Per part de la Sra. Patricia Sánchez, Regidora de Festes, informa 
que assistirà a les reunions que es considere necessària la seua  
presència.  

 

 
 

    
PRESIDENTE EJECUTIVO 
Hugo Morte Lorente 

 

SECRETARIA GENERAL  

Mar Bruno Rubio  

 

REPRESENTANTES DE JUNTA 

DIRECTIVA 

Antonio José Fresno  

Rosana Muñoz Camacho 

Ángeles Alós García 

Patrick Salvador Peris 

Sonia Urueña Pariente 

Isaac Mas Prades 

Benjamín Alepuz Soriano  

Marian Romero Torres 

Lidia Rovira Martín 

 

 
COMISIONES PRESENTES : 
02.- LA PALMERETA 
03.- EDUARDO MERELLO   
04.- CHURRUCA-HISPANIDAD   
05.- SANTA ANNA 
06.-  LA VILA                          
08.- SANT FRANCESC          
09.- LA MARINA                
10.- LUIS CENDOYA    
11.- AVDA DOCTOR PALOS          
12.- EL REMEI   
15.- TEODORO LLORENTE      
17.- EL MOCADOR 
18.- EL PALLETER 
19.- EL ROMANO             
20.- LA PALMERA 
22.- GILET                   
24.- LA VICTORIA 
26.- PLAZA IBÉRICA     
29.- EL MERCAT                      
31.- EL TABALET    
32.- AVINGUDA 
33.- EL TRONAOR                           
34.- PLAZA MARE NOSTRUM   
35.- PLAZA DEL SOL               
37.- PLAZA RODRIGO 
38.- BALADRE     
39.- VILA DE FAURA            
41.- AVDA. 3 DE ABRIL        
44.- NOU MONTIBER 
45.- ELS VENTS    
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1. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L'ACTA ANTERIOR: 

 
Lidia Rovira, Secretaria d'Actes, informa que cada president, abans d'intervindre a les reunions, 
indique a què falla pertany perquè s’indique correctament a l’acta.  
Héctor (Luis Cendoya) senyala a qui va fer l'acta anterior, i se l'informa que ha estat realitzada 
per l’anterior executiva afegint per part de la nova executiva l'ordre del dia.  
Sol·licita que si és possible siguen més àmplies ja que no apareix en aquesta acta les seves 
intervencions. 
Miguel (El Romà) vol informar que quan es va realitzar el sorteig de la moneda no s'apliquen els 
2/3, sinó que és per majoria simple i que així deuen constar a l'acta.  
Manel (Plaza Rodrigo) vol que conste en l'acta que el que s’indica en l'acta anterior no es 
correspon amb la seva intervenció. Aclareix que en la  pàg. 3 posa tot el que contrari al que es 
va dir.  
Acta aprovada.  

 
2. INFORME DE PRESIDÈNCIA: 

 
El President (Hugo) dona les gràcies per les mostres d'afecte rebudes i vol agrair l'alta 
col.laboració, tant per Ramón Jarque com per tota la seva executiva, per l'ajuda prestada en tot 
moment. 
A partir d'avui aquesta obert el termini de candidates a CCHH 2025.  
El tancament de candidates a FFMM de FJFS serà el pròxim dimarts que ve 21 de Maig a l'hora 
de la finalització de la reunió.  
S'informa a la Falla “Plaça Rodrigo” que la Champions dels Play-backs de JCF serà 15-16-17  de i 
que ens informen quan tinguen clara la seva participació.  
Així mateix, que el certamen de teatre, guanyadora de la  falla de “Els vents” participarà però es 
desconeix la data.  
Queda obert el termini d’Indumentaristes Oficials per a les FFMM i CCHH 2025 des d'aquest 
moment.  
S'informa que les següents reunions de Presidents seran:  
21 Maig 
4 Juny  
18 Juny de 2024 
 
Miguel (El Romà) informa que hi ha un acord que indica que les falles que van a les gales de play-
backs i de teatre tenen una ajuda de 150 € per part de FJFS per al transport.  
 
Dani (3 d´Abril) pregunta el funcionament per a presentar les candidates a la CCHH se l'informa 
d'aquest: per les FFMM i pels sectors.  
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3. ACTES FALLERS PASSATS 

 
S'agraeix l'excel·lent tracte dispensat per la Falla “La Marina” tant a les FFMM com a la resta de 
convidats.  
El President dona l'enhorabona a la Falla “La Vila” pel premi Emili Llueca i a “Plaça Rodrigo” pel 
premi LLetres Falleres que és la primera vegada que l’assoleix una falla del Camp de Morvedre, 
així com el premi Climent Mata. 
El dissabte es va assistir  a la Creu de Maig, i s'agraeix la participació de les falles, igual que el 
diumenge en la carrera de Amuhcanma.  
El dilluns es va despatxar amb l'Alcalde de l’Ajunt. de Sagunt, Sr. Darío Moreno, on se li van 
sol·licitar noves peticions; el divendres es mantindrà una altra reunió amb la Regidora de Festes, 
Patricia Sánchez. 

 
4. PRESENTACION EXECUTIVA 2025 

El President (Hugo) va presentar la nova executiva i l’organització de la mateixa, indicant les 8 
àrees de treball amb dues delegacions sota presidència que són: comunicació i economia.  
Explica els diferents sectors i se li demana que envie el llistat amb els contactes dels VP. 

 
5. OBERTURA DE TAULES DE TREBALL DE FEDERACION. 

Els diferents VP es presenten pel següent ordre.  
-Rosana, VP Esports: Informa que la primera reunió serà el 22 maig a les 19:30h. 
-Benja, VP Cultura: La primera reunió serà el 3 de Juny a les 19:30h. 
-Isaac en nom de Tere (VP), Play-backs i programació fallera: Primera reunió serà el 30 de maig 
19:30h. 
-Óscar, delegat d'Agermanament: Informa que el pròxim dimarts es farà el sorteig per a 
conformar la delegació a Cecina, formada per tres comissions amb dues persones i FJFS. 
Les falles que falten per entrar al “bombo” són “Mocador”, “Churruca”, “3 d´Abril” i “Tronaor”, 
la resta ja han passat; en cas que aquestes falles siguen seleccionades i no volgueren anar es 
demanaran voluntaris. Es demana consideració a les falles que han assistit en els darrers dos 
anys.  
Les dates seran del diumenge 1 al dilluns 9 setembre. 
L’única despesa que és a càrrec de la delegació és el bitllet de avió i els regals. Latarga serà a 
càrrec de l'hostalatge i dels vehicles.  
-Mar, *VP Secretaria: demana disculpes pel retard del primer acta a causa de problemes tècnics. 
Informa dels documents que s'han enviat i que són imprescindibles d'emplenar al més aviat 
possible.  
També informa que en breu s'enviarà el calendari amb els terminis a tots els secretari@s. 
 
- Hèctor (Luis Cendoya) pregunta pel document  de delictes sexuals i se l'informa que és 
necessari que el tinguen els delegats de falles infantils.  
 
-Toni, VP General, incloent-hi àrea social i infantils: Informa que es realitzarà pròximament una 
reunió amb representants d'infantils i juvenils de cada falla per a veure les necessitats d'aquests.  
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-Protocol, VP María Viñals: El President (Hugo) explica que dins d'aquesta delegació s'emportarà 
l'agenda i s'ha habilitat aquest mail protocolo@fjfs.es per a qualsevol invitació de qualsevol tipus 
d'acte. En principi, el protocol d'actuació serà el mateix que l'actual ja que funciona bé; en cas 
d'algun canvi, es notificarà amb antelació.  

 
6. CALENDARI ACTES FALLERS MAIG/JUNY: 

 
El President (Hugo) informa del següent calendari:  
 
-25-26 Maig: Elecció de FFMM de FJFS.  
 
L'Alcalde no està en Sagunt el dissabte 25 de maig, per la qual cosa l'anomenada a la FM es 
realitzarà el diumenge 26 a última hora del matí.  
A l’exposició pública serà com sempre, el dissabte 25 de maig a la Casa de Cultura de Port de 
Sagunt i el diumenge al matí serà en principi acte privat amb el jurat, però es confirmarà: 
 
- Divendres 7 Juny Nominació: El President (Hugo) informa que l'acte serà  la nominació de les 
CCHH per a donar-los la importància que es mereixen; El lloc serà a l'Auditori de Begoña en Port 
de Sagunt. 
 
- Dissabte 8 de juny comiat FFMMy i CCHH en Mario Monreal de Sagunt 
 
-Divendres 14  de juny proclamació FFMM en l'Ajunt. de Sagunt  
 
El President (Hugo) sol·licita el vist-i-plau de les dates per part de les meses de presidents ja que 
a partir d'ara es van a consensuar les decisions de Federació.  
 
Andrés (Avinguda) comenta que la seva falla i la “Falla de Baladre” que tenen la proclamació 
aquest diumenge; se l'informa que a migdia l'acte acabarà i que hi ha marge de dates ja que el 
pròxim cap de setmana les FFMM viatjaran a Alacant i ja han d'anar proclamades.  
 
Isaac informa dels distints menús i llocs de celebració.  
 
Nominació: Rte. El Sarao – Vi d'Honor (menú infantil i d'adult) 
Comiat: Tres opcions: El Celler, El Faro i Hotel AGH (a votar en la següent reunió del menú i el 
plat corresponent). 

 
7. PROPOSTA DE CANVI EXALTACIÓ FFMM FJFS 2025 

 
Es procedeix a llegir la proposta de canvi a Setembre i els arguments per a la modificació: altes 
temperatures, terminis per als indumentaristes i termini mes ampli per a poder realitzar les 
proclamacions de les comissions ja que les dues primeres setmanes de setembre estarien lliures 
d'actes.  
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Fran (Churruca) comenta que l’Ajuntament vol homogeneïtzar el calendari faller;  Hugo informa 
que en la reunió que va mantindré amb l'Alcalde va informar de la idea d'unificar la data del 
“Mig Any” i del “Pre-falles”; El President (Hugo) proposa que siga el mateix qui trasllade a 
l’Ajuntament les dates proposades per la mesa de presidents, i d'aquesta manera evitar les 
telefonades a nivell individual en la mesura que sigui possible.  
 
Héctor proposa avançar la votació de la proposta de la Exaltació i se li remet al següent punt; 
David (Mare Nostrum) comenta que el problema és que la falla que el vote en reunió no dona 
temps en termini, per la qual cosa la proposta es votarà el 4 de Juny ja que no hi ha unanimitat 
en la proposta d'Héctor. 
 
La proposta és avalada per la majoria de la mesa.  
 
Hugo avança que la idea és que el dia de “Paelles” siga 14 /15 setembre, 21 la exaltació i l’última 
de setembre “Play-backs”; No són dates oficials, sinó la idea inicial que es té per part de 
Federació.  
 
Isaac (E Merello) comenta que cal tenir un “Pla B” en cas de mal temps per pluges, i Pablo (La 
Palmera) informa que l'any passat ja estava previst (OVNI), i serà la mesa de Play-backs la que 
ha de decidir sobre això. 
 
El President destaca el treball important de l'any passat de la mesa de Play-backs. 
 
 

8. PRECS I PREGUNTES 
 
Pablo (La Palmera) pregunta pels terminis per als restaurants i se l'informa que la votació serà 
dimarts vinent per a poder reservar dins de termini i en la forma escaient.  
Sergio (la Victòria) sol·licita que vol el dia 1 de novembre per a la seva presentació; se li indica 
que es passarà pròximament un calendari de presentacions amb el mateix ordre que està 
establert. A partir d'eixe moment, els canvis es realitzaran com sempre entre les falles.  
 
Vicent (Sant Francesc) comenta que seria adequat que en els actes que organitza Federació, 
almenys una o dues persones anessin vestits de faller@s. Hugo li indica que està d'acord i que 
coincideix en l'apreciació.  
 
S'aixeca la sessió a les 21:02h en lloc i data indicats en l'encapçalament d'aquesta acta. 
 
 
ORDRE DEL DIA PRÒXIMA REUNIÓ 21 DE MAIG:  
 
1. Lectura i aprovació acta 
2. Actes fallers passats  
3. Informe presidència  
4. Tanqui termini candidates *FFMM *FJFS 
5. Aprovació jurats *FFMM *FJFS  
6. Elecció Restaurants i menús  
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7.Sorteig falles que assistiran a Cecina 
8. Presentació nova imatge de marca  
9. Precs i preguntes 
 
 
Lidia Rovira 
Secretàri d´Actes 
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